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FALLING CLOUDS
Falling clouds ist eine gewaltige und zugleich zauberhaft leichte Installation von Eva 
Schlegel, in der die Künstlerin unzählige Riesenballons in den Glascontainer im Hof des 
Mumseumsquartiers sperrt. Der Versuch die Weiten des Himmels auf den Boden zu 
holen, Flüchtiges fest zu bannen, ist ihrem Werk inhärent. Ephemeres wird in Materialität 
übertragen, ästhetisch-sinnliche Erlebnisräume werden geschaffen.

An der Fassade aufgetragene Farbe gibt die Ballons nicht zur Gänze für neugierige Blicke 
frei, auch ist der Raum nicht zu betreten. Der Betrachter bleibt in einem sicheren Abstand, 
die entschärfend-entschleunigende Befreiung vom ewigen Durchblickszwang erlaubt eine 
meditative Reflexion und entzieht einen für Augenblicke den Strukturen der alltäglichen 
Wirklichkeit.

FALLING CLOUDS
„Falling Clouds“ is a massive installation with an enchanting lightness by Eva Schlegel, 
for which the artist confines a very large number of giant balloons to the glass box in the 
MuseumsQuartier courtyard. The attempt to bring the expanse of the sky down to the 
ground, to capture the fleeting, is inherent to her work. The ephemeral is conveyed in a 
physical manifestation, creating a sensual aesthetic experience.

The façade is painted to prevent the balloons from being seen in their entirety by prying 
eyes, in a space that cannot be entered. The viewer remains at a safe distance, the 
disarming and soothing liberation from the perpetual compulsion to find a view allows 
meditative reflection, and also provides a momentary escape from the structures of 
everyday reality.
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